
 
 
Distrikt 236 
Sverige 

 
1. Var lokalen bra? 

Ja 
Ja 
Mycket bra. Tillgänglig för spårvagn 
Lite liten lokal, mötet var populärt 
För liten om vi skall vara fler, Plocka bort bord som inte behövs 
Ja 
Bra 
OK 
Så där 

 
2. Var det bra med bara fika? 

Ja, men en smörgås hade varit bra 
Ja absolut 
Ja 
Ja 
OK. Kanske en enkel smörgås + liten kaka 
OK 
Ja 
Tillräckligt med fika 
Ja, gärna macka 

 
3. Var det tillräckligt med deltagare från din klubb. Borde fler ha varit med? 

Vi kunde varit några till (2) 
Alltid roligt med fler medlemmar, men i detta fall tillräckligt (5) 
Gärna flera (2) 
Om mötet skall vara i koncentrerad form så kändes det lagom (3) 
Det viktigaste är att alla klubbar är representerade, men fler borde kunna 
vara med (2) 
Ja, alla kom till tals och det fanns tid att prata vid fikat (2) 
Bra! (2) 
Tycker det räcker med två personer (2) 
Ja 
 
 



4. Är detta ett bra sätt av Distriktet att föra ut information? 
Mycket bra 
Ja, det tycker vi 
Ja, smidigt för DP att träffa alla samtidigt 
Ja 
Det var ett mycket bra sätt att få information 
Ja, och det blir möjligt att ställa frågor direkt 
Ja 
Bra sätt att få info av Distriktet 
Jättebra 
 

5. Saknades något i informationen? I så fall vad? 
Nej 
Kommer ej på något nu 
- 
Nej, inget vi kommer på 
Vi har inte kommit på någon information som saknades 
Nej 
Nej. Tillräckligt 
Nej 
- 

 
6. Kunde ni använda och föra ut informationen i er klubb? 

Ja det gick bra 
Ja 
Ja efter att ha pratats samman 
Ja 
Ja, det var lätt att lämna information, särskilt som vi fick 
minnesanteckningar utskickade. Mycket bra. 
Ja, i samband med årsmötet. Det blev även då många som pratade. 
Ja 
Ja 
Ja 
 

7. Andra förslag och/eller synpunkter? 
Fortsätta med informationsmötena 
För tillfället inga 
Att försöka få med så många medlemmar, en del vill träffa DP 
Vi var nöjda. Hoppas att detta återkommer. 
Bra om fler kunde komma med på en sådan informationsträff för att skapa 
kontakter och det kan kanske ge lite inspiration. Det är många som tycker 
att DM är för omfattande med heldag och kostsamma. 



- 
- 
Kan inte komma på något 
Nya input. Dela erfarenheter behövs. 
 
 
Tack för en bra info-träff 
 
  
  
  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 


